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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de staatssecretaris van Justitie over
de verschillende resultaten van de
jeugddetentieinrichting Den Engh en
het opvoedingsprogramma van
Glenn Mills. (Ingezonden 5 september
2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het
promotieonderzoek van mw. D. Dijns,
die studeerde aan de Rijksuniversiteit
Groningen? Kunt u de Kamer een
afschrift van dit promotieonderzoek
doen toekomen?1

2
Bent u verbaasd over de constatering
in dit proefschrift dat het
heropvoedingskamp Den Engh wel
werkt voor criminele jongeren, in die
zin dat de jongeren minder snel
terugvallen tot crimineel gedrag? Hoe
verklaart u de uitkomsten van een
rapport van het Sociaal en Cultureel
Planbureau (SCP) dat
heropvoedingskampen, zoals Glenn
Mills en Den Engh, voor jonge
delinquenten niet werken? Hoe
verklaart u de verschillen in beide
onderzoeken?

3
Moet de conclusie worden getrokken
dat het onderzoek van het SCP geen
basis kan zijn voor te voeren beleid?

4
Is de verwarring die is ontstaan door
de verschillende uitkomsten rondom
het effect van de inrichting Den Engh

aanleiding voor u om de Inspectie
voor de Sanctietoepassing te
verzoeken om onderzoek te doen
naar het effect van beide
jeugdinrichtingen?

1 De Telegraaf, 3 september 2008,
«Omstreden aanpak Den Engh effectief».
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